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    8.2.23 ישיבת ועדפרוטוקול 

 

 8.2.23תאריך: 

 20:30שעה: 

 . משרדי הועד מיקום: 

 , הראל כדורי, גלעד ברודרס  פורת, מריאלה לידרמן, ערן טלי אילני,  ,משה עינב אבשלום כהן, : נוכחים

 . רן פינקשלטיין, נמרוד זילברמן לא הגיעו: 

אסף נוימן מנהל חינוך ותרבות, עוזי חבשוש מנכ"ל החברה  הצטרפו: יפעת וגנר מזכירת הישוב,  
 הכלכלית ויוסי קורן נציג הורי כיתה ח' 

 

 מי בעד: אושר פה אחד  8.2.23אישור פרוקטוקול ישיבת הועד 

 עוזי חבשוש -מתחם גדנ"ע  

מנות להגדלת הכנסות היישוב,  , עלה כי התושבים רואים בגדנ"ע הזד2022בתהליך היישובי ממאי 
המקומיים,    העסקים פיתוח תיירותי, אפשרות לקידום מרכז מסחרי שיתן מענה גם לתושבים ולבעלי 

פיתוח מרכז קונגרסים או מחקר/אקדמיה כזה או אחר אך מתנגדים להקמת מלון ולא רואים במלון  
 בלבד הזדמנות תעסוקתית .  

 עוזי מבקש לחדד: 

יכולת ההשפעה של היישוב תהיה מועטה בהקמה של מרכז מסחרי.  סוגית הקצאת הקרקע:  -
פרט לדיוקים בהוראות התוכנית וציון קווים מנחים במסמך, בפועל מה שיקרה שמי שיזכה 

 . במכרז יכול לעשות כמעט כרצונו
 בהרבה מהתנועה סביב מלון  גדולה  התנועה סביב מרכז מסחרי  -
ללכלוך שנגרם ממלון. המרכזים המסחריים במרכז  לכלוך שיוצר מרכז מסחרי אינו דומה   -

.  24/7למלון יש אבא ואמא, קבלה   יוצרים מפגעי זבל: המועצה, בית קמה, מצפה רמון.
 במרכז מסחרי אין. 

 כשיש מרכז מסחרי בתוך הישוב?  ףמדוע לשקול מרכז מסחרי נוס  -

  חשוב  ע. לדעתו  " י בגדניעשה תהליך חשיבה מחדש על פיתוח מלונאשהיישוב  עוזי   מסיבות אלו מציע
 קע. הנ"ל טרום קביעת יעוד הקר  ההשלכותנו את  יהוועד והתושבים יב ש

 מתוך הבנה שהמנהל ירצה למקסם רווחים מהקרקע שבבעלותו..  מהועד מה כן לתשובה ממתין  

 החלטות לביצוע יפעת לברר שיווק למגורים על הגדנע כאלטרנטיבה

 ל"ס. עדכון יוסי קורן לגבי תהליך ההרשמה לתכ 

י  ח יוסי נציג ההורים מעדכן בתהליך המתרחש עם התיכון ומנהל ההתיישבותי לגבי קליטת מחזור נוכ
. הורי התלמידים נפגשו עם רינה כהן ודרור אלוני כדי לתת אפשרות לכל ילד  של בוגרי צין לתכל"ס 

מצוות   במסגרת המאמצים ביקשו ההורים . ללמוד ולרשם לתיכון הסביבתי - המדרשה שנמצא מתאים 
התיכון ליצור אמנת מדרשניק לתיכון, והיו בקשר עם הנהגת החינוך במועצה לחזק את הקשרים  

 בכיתות ח' בין תלמידי צין לתלמידי משאבים, וזאת כדי ליצור להתחיל תהליך חיברות מקדים. 

 מבקש מהוועד  

 לפנות לתיכון ולבקש החרגה נקודתית למחזור הקרוב.   .1
  המשתתפים בההגרלה ל כלוודא כי המידה ומתקיימת הגרלה היא תהיה בשקיפות מלאה ש .2

 שווים 
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 הועד מקבל את שנאמר ויזמן את רינה למפגש ועד  

 אסף נוימן   – מדברון תשפ"ג צהרון  

 אמצים למצוא לה מחליפה. אסף מעדכן כי המובילה של הצהרון עוזבת בקרוב ואנו עושים את כל המ

 יוצאת מודעת דרושים בתפוצה נרחבת, במידה ולא תמצא מחליפה, הצהרון יסגר 

 טרם גובש פתרון משפטי להפעלת הבריכה בצורה מיטבה  עדכון על הבריכה:

 בישיבת הועד הבאה נעסוק בגיבוש תוכנית חומש ליישוב והצגתה במטב מול מטה  מטה מול מטה  

 נשלח זימון 20:30בשעה  20.3.23 נקבעה אסיפת תושבים: 

 

 כתבה: יפעת וגנר 

 


